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Az ilyen gyógyszerek számának csökkentése viszont gondokat okozhat a betegeknek –
vélekedik a Gyógyszerészkamara elnöke, Dumitru Lupuleasa, hozzátéve, hogy egy-egy
betegségre a generikus gyógyszerek számát pontosan kell rögzíteniük a szakértőknek – írja a 
manna.ro
.

  

Lupuleasa szerint a lista most valóban nagyvonalú, de minden változtatást rendkívül
figyelmesen kell végrehajtani. „Kockázatos lenne, ha bizonyos korlátozások miatt
hamisítványok tűnnének fel. Tudomásom szerint jelenleg nincsenek ilyenek" – fűzte hozzá.

  A kormány újravizsgálja az ingyenes és ártámogatott gyógyszerek listáját, hogy
csökkenthesse azok számát, és bizonyos orvosságokat olcsóbbakra cseréljen ki. A
minisztérium tervei között szerepel továbbá 5 700 kórházi ágy felszámolása is, két szakaszban. 
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http://manna.ro/porta/az-egeszsegugy-faricskal-2011-02-14.html

